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Convocatòria del Consell de Doctorat en Nanociències  
 
Dimecres 13 de gener 2021 en Segona convocatòria 10:00h  
MSTeams 
 
Composició  plenari:  Juan  Marcos  Fernández  Pradas  (Coordinador),  Mª  Jose  Garcia  Celma 
(Secretària), Òscar Domènech, Jordi Ignés, Elena Xuriguera, Martí Pi, Pietro Tierno, Enric Bertran, 
Daniel Navajas, Blas Garrido, Mª Pilar Diaz Lucea, Mª Pilar Ramirez De La Piscina, Gustavo Egea, 
Mª Immaculada Dinares, Mª Dolores Velasco. 
 
Assistents:  Juan  Marcos  Fernández  Pradas  (Coordinador),  Mª  Jose  Garcia  Celma,  Òscar 
Domènech, Elena Xuriguera, Pilar Díaz, Mª Dolores Velasco, Mª Pilar Ramirez De La Piscina, Blas 
Garrido, Martí Pi, Ifigènia Saborit 
 
Excusen la seva presència: Pietro Tierno 
 
 Ordre del Dia  
 
1. Aprovació de l'acta anterior.  
2. Informe del coordinador.  
3. Proposta de Reglament de règim intern de la CA. 
4. Afers de tràmit.  
5. Precs i preguntes 
 
1. Aprovació de l’acta anterior  
 
S’aprova. 
 
2. Informe del coordinador.  
 
Des de l’última reunió no hi ha tesis a revisar, ni tampoc reunions amb el Comitè de Direcció de 
l’Escola de Doctorat. 
 
62 matriculats. La meitat, aproximadament, són Nacionals i la meitat estrangers. 41 a Física (la 
majoria  IBEC,  IREC  i Dep. Electrònica  i Enginyeria Biomèdica), 18 a Química  (majoria al Dep. 
Inorgànica i Orgànica) i 3 a Farmàcia.  
 
17 Materials nanoestructurats 
2 Modelització i simulació 
16 Nanobiotecnologia 
16 Nanoenergia 
2 Nanofarmacoteràpia 
9 Nanomagnetisme, nanoelectrònica i nanofotònica 
 
La  Mª  Jose  Garcia  comenta  que  a  Farmàcia  la  majoria  es  matriculen  al  programa  de 
Desenvolupament del Medicament. La Pilar Díaz  també diu que a Biologia  tenien programes 
propis que havien de cuidar, però que ara s’han remodelat.  
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Encara hi ha 4 estudiants del 2015 degut a les pròrrogues motivades pel Covid19. 14 del 2016, 
17 del 2017, 12 del 2018, 8 del 2019 i 7 de 2020. En el nou període d’admissions ja hi ha dos 
candidats admesos. 
 
El Coordinador comenta que el número de doctorands està baixant. 
 
La tesis del Dr. Carles Ros (IREC) ha rebut una menció als premis Pioner (CERCA) per estudis amb 
resultats clarament orientats a ser aprofitats comercialment.  
 
3. Proposta de Reglament de règim intern de la CA. 
 
S’agafa el text model de l’EDUB per a adaptar‐ho al programa de doctorat. 
 
Actualment  en  la  comissió  acadèmica  es  representen  els  departamental  antics,  que  ara 
correspondrien  en  alguns  casos  a  les  seccions.  Es  proposen  alguns  canvis  en  l’apartat  3  de 
l’Article 3 pel tema de la representació. Es discuteix el punt 3.4 sobre els períodes de temps dels 
membres de  la Comissió Acadèmica, però ve del reglament de  l’escola de doctorat. Cal mirar 
quan s’inicia el reglament del nou programa en Nanociències per tal de comptar els 4+4 anys i 
progressivament anar renovant els membres. 
 
Sobre  l’apartat  11.1.  s’acorda  eliminar  “i  que  formin  part  del  programa  de  Doctorat  en 
Nanociències”. Els professors que  formen part del programa  estan  al Verifica. Un professor 
només pot ser tutor d’un programa de doctorat. 
 
Aquest reglament es deixa al SharePoint i el mes vinent es revisa i s’aprova. Al web es penjarà 
el nou reglament.  
 
4. Afers de tràmit. 
 
Sol∙licitud de menció internacional d’en Rafael Mestre. El candidat compleix tots els requisits i 
s’accepta. 
 
5. Precs i preguntes. 
 

Pilar Ramírez pregunta quant de temps se’ls hi allarga el període per dipositar als que se’ls hi 

allarga. Secretaria ha de comptar manualment les baixes i els dies extra pel confinament Covid19 

a partir de la data en que es va fer la primera matrícula. 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, a les 11h s’aixeca la sessió. 


